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Onderwerp:  Actualisering integraal Meerjarenprogramma Infrastructuur  
(iMPI) 2024-2031 
 
 

De commissie Ruimte adviseert: 

De voordracht Actualisering integraal Meerjarenprogramma Infrastructuur (iMPI) 2024-2031 als 
hamerstuk te agenderen voor de Statenvergadering van maandag 4 maart 2024.  

 
Uittreksel van het concept-verslag commissie Ruimte 12-02-2024:  

 

4 A-agenda Mobiliteit 

4.a Actualisering integraal Meerjarenprogramma Infrastructuur (iMPI) 2024-2031 

Toelichting: 

Het integraal Meerjarenprogramma Infrastructuur (iMPI) 2024-2031, dat in november 2023 door Provinciale 
Staten is vastgesteld, geeft inzicht in de geprogrammeerde vervangings-, verbeter- en uitbreidingsprojecten 
van de provinciale infrastructuur en de benodigde financiering. In verband met de voortgang vragen wij 
Provinciale Staten in te stemmen met de promotie naar de realisatiefase van een aantal 
investeringsprojecten en de bijbehorende kredietaanvragen en meerdere kredietverhogingen op te nemen in 
de voordracht Eerste Begrotingswijziging 2023. 

Behandelvoorstel: 

Met elkaar en de gedeputeerde de actualisering van het iMPI bespreken en Provinciale Staten over de 
voordracht adviseren. Deze zal geagendeerd worden voor de Provinciale Staten vergadering van 4 maart 
2024. 
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De heer Boer (VVD) vraagt wanneer de gedeputeerde naar de eerste concrete maatregelen rondom de 
oplossing voor de toegang tot het bedrijventerrein WFO. De VVD wil graag weten wat de status is van de 
golfbaanvariant voor de verbinding A8-A9. De heer Boer vraagt of de gedeputeerde kennis heeft genomen 
van de visie bereikbaarheid Noord-Holland boven het Noordzeekanaal, die gepresenteerd is door het 
Economisch Forum.  

Mevrouw Den Boer (BBB) is tevreden dat de paddentunnels goed worden gebruikt, maar dat het bedrag van 
1,4 miljoen euro aanzienlijk is. Bij het beantwoorden van eerdere vragen is besproken dat minder dan drie 
tunnels geen optie zijn. Wat zijn hiervan de financiële consequenties en wat zijn de consequenties voor de 
fauna? Voor de reconstructie van de N236 deel 6 Noordeind wordt 1,1 miljoen extra krediet aangevraagd. 
Waarom zijn deze meerkosten niet voorzien? Bij het project vervanging kunstwerken 14HO2 en 14HO4 is de 
kredietaanpassing vier keer hoger geworden; was dit in de planfase nog niet bekend? Welke aanbevelingen 
uit het rapport van de RLI neemt Gedeputeerde Staten hiervan mee om zo de extra kredietaanvragen te 
beperken? Kan de gedeputeerde hierop reflecteren? In het coalitieakkoord staan grote plannen zoals de 
aanleg van de afrit A8-A9, de ondertunneling bij Broek in Waterland en de bevordering van de doorstroming 
in Assendelft en Krommenie. Welke stappen zijn er al genomen in deze projecten en wanneer worden deze 
projecten besproken in de commissie? 

De heer Dessing (FvD) vraagt of de vervanging van de Huygenfietsbrug nodig is vanwege de verbreding of 
omdat het een doorfietsroute wordt. FvD is tegen het energieneutraal maken van steunpunten. FvD vindt dat 
de bereikbaarheid van het OV meer prioriteit heeft dan paddentunnels. 

De heer Faassen (50PLUS) wil weten af waarom de indexatie bij sommige projecten 25 procent is en waarom 
er bij andere projecten niet geïndexeerd is. Daarnaast uit hij zijn zorgen over de kredietverlaging van de 
Boerenverdrietsluis en stelt hij de vraag of er niet eerst een afweging gemaakt had moeten worden voordat 
het project werd gestart. In het rapport staat dat er later opnieuw een afweging wordt gemaakt en de heer 
Faassen vraagt zich af of deze maatregel wordt genomen om begrotingsruimte te creëren.  

Mevrouw Gordijn (JA21) vraagt wanneer er een reactie komt op de schriftelijke vragen over de 
verbindingsweg Krommenie. Op de N203 ziet JA21 graag een verbetering van de verkeersveiligheid, een 
goede verbinding met Kop van Noord-Holland en hoogwaardig vervoer. Mevrouw Gordijn vraagt of VVD en 
BBB willen meekijken naar andere varianten van de verbinding A8-A9, zoals de Heemskerkvariant. Interruptie 
door de heer Boer (VVD) met de mededeling dat de VVD graag kijkt naar de andere varianten als de 
voorkeursvariant niet mogelijk blijkt te zijn.  

Interruptie door mevrouw Den Boer (BBB), zij meldt dat BBB ook bereid is om te kijken naar andere 
varianten.  

Statenlid Hollebeek (PvdD) vraagt of er bij de vervangingsinvesteringen voor oeverconstructies ook gekeken 
wordt naar de transitie naar meer natuurlijkere oevers. Verder wil statenlid Hollebeek weten of er bij het 
gebruik van staalslakken in weg- en waterbouw een mogelijkheid is om bestaande toepassingen in kaart te 
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brengen. Ten derde is hij van mening dat bij het onderhoud van de infrastructuur rekening moet worden 
gehouden met paddentunnels.  

Statenlid Van der Waart (GL) vindt dat het bij de kredietverhogingen gaat om aanzienlijke bedragen, met 
name met betrekking tot de centrale afstandsbediening en de machinerichtlijn. Zij krijgt graag meer duiding 
van de gedeputeerde. GL is bereid om mee te kijken naar alternatieven voor A8-A9 maar alleen naar 
alternatieven waarin geen snelweg is opgenomen. 

De heer Klein (ChristenUnie) vraagt of de op- en afritten van de Huygenfietsbrug meegenomen kunnen 
worden in de studiefase. Bij het stuk over het schrappen van de fietsoversteek Toolenburg -Nieuw Vennep 
vraagt de heer Klein zich af hoe het mogelijk is dat er nu geconstateerd wordt dat er eigenlijk geen 
veiligheidsproblemen zijn.  

De heer Vonk (PvdA) vraagt aandacht voor fietspaden, verlichting en de veiligheid kwetsbare 
verkeersdeelnemers. 

De heer Bonekamp (Volt) informeert naar de redenen van het besluit om de fietsoversteek van een busbaan 
te schrappen. Hij vraagt zich af of er plannen zijn om burgers te betrekken bij de besluitvorming rondom 
verkeersmaatregelen. Volt is geen voorstander van de verbinding tussen de A8 en de A9.  

De heer Heijnen (CDA) mist nog een paar projecten die niet in het iMPI worden genoemd, zoals de situatie 
van de N240 en de N239 bij Opperdoes met veel verkeershinder doordat het landbouwverkeer door de 
dorpskern rijdt. Wat is de voortgang van de gesprekken met de landbouworganisaties en de dorpsraad over 
de herinrichting van deze weg? Wat is de status van de gesprekken met het Rijk en de regio over de 
actualisatie van de weg N242 bij Heerhugowaard? Het CDA is wel voorstander van de verbinding A8-A9 en de 
alternatieven die haalbaar zijn. 

De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde Olthof voor de beantwoording van de vragen. 

Gedeputeerde Olthof licht toe dat een turborotonde bij het WFO-terrein maar een beperkte houdbaarheid 
heeft en daarom geen oplossing is. Er is een gesprek geweest met de wethouder van Medemblik en daarbij 
zijn afspraken gemaakt. Op korte termijn zal er een bypass worden gemaakt bij de rotonde om het terrein 
beter te ontsluiten. De gedeputeerde heeft afspraken gemaakt met de werkgevers over de 
werkgeversaanpak. Met de gemeente Medemblik wordt gekeken naar het verbeteren van de 
verkeersveiligheid voor fietsers en voetgangers. Dit wordt vastgelegd in een samenwerkingsovereenkomst 
tussen bedrijven, de gemeente Medemblik en de provincie Noord-Holland.  Gedeputeerde Olthof kent de 
notities van het Economisch Forum en er ligt een uitnodiging voor een gesprek. Bij de paddentunnels gaat het 
om twee trajecten met in totaal zes tunnels, dit is de uitvoering van bestaand beleid. De huidige vertragingen 
bij projecten hebben diverse oorzaken, onder anderen door stikstof, het aanvragen van vergunningen en 
door aanvullende eisen. Aan de voorkant wordt een zo goed mogelijke inschatting van de kosten gemaakt, 
maar dit is complex door de marktontwikkelingen. Wat betreft de A9 bij Heiloo is er een stikstofdiscussie 
rondom woningbouw, het wachten is daar op de vergunningen van de gemeente.  Bij Broek in Waterland is 
de voorkeursvariant aangegeven maar dit nieuwe project staat niet op de lijst van het Rijk. Binnenkort heeft 
de gedeputeerde gesprekken met het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat over onder anderen deze 
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projecten. Interruptie door de heer Kes (SP) met de vraag of de provincie reserveringen heeft voor de 
toekomst. Gedeputeerde Olthof geeft aan dat dit niet het geval is omdat niet zeker is welke projecten 
doorgang vinden, in de begroting wordt wel rekening gehouden met de kapitaalslast. Op de vraag van de 
heer Kes of de reserveringen zijn afgevloeid, geeft gedeputeerde Olthof aan dat dit niet is gebeurd. De 
huidige Huygenfietsbrug is een vervanging en daardoor wordt hij ook verbreed, daarbij wordt ook gekeken 
naar de op- en afritten. Op de vraag van de heer Dessing (FvD) wat de meerkosten zijn, antwoordt de 
gedeputeerde dat dit als een technische vraag kan worden beantwoord. Bij de vraag over de indexatie zegt 
gedeputeerde Olthof dat dit per project gebeurt. In de afgelopen jaren is er een enorme indexatie te zien bij 
de inkoop van materialen. Dit staat in het iMPI. Gedeputeerde Olthof wijst erop dat als de heer Faassen dit 
per project uitgewerkt wil zien, dit als technische vraag ingestoken kan worden.  De Boerenverdrietsluis moet 
gezien worden in combinatie met de Koopvaarderschutsluis, waarbij de Koopvaarderschutsluis verlengd zou 
worden. De Boerenverdrietsluis zou als omvaarroute gebruikt worden. Uiteindelijk was de conclusie dat het 
werk aan de Koopvaarderschutsluis niet tot een dusdanige stremming zou leiden dat de Boerenverdrietsluis 
zou moeten worden gebruikt als omvaarroute. Om die reden is de reservering voor de Boerenverdrietsluis 
niet doorgegaan. De reservering die te maken had met het deel voor recreatie wordt wel beschikbaar 
gehouden voor eventuele renovatie van de Boerenverdrietsluis.  

De schriftelijke vragen van JA21 over de verbindingsweg Krommenie worden binnenkort beantwoord. Bij de 
aanpak van oeverconstructies wordt altijd gekeken of het natuurvriendelijker kan volgens de gedeputeerde. 
Het gebruik van staalslakken is niet te traceren maar deze zijn niet op grote schaal gebruikt volgens 
gedeputeerde Olthof. Als staalslakken gebruikt worden in weg- en waterbouw geldt er een meldingsplicht. Bij 
de vraag van GL over de kredietverhoging bij de centrale afstandsbediening gaat het over twee trajecten. Bij 
het ene traject gaat het om indexatie in de tijd en bij het andere traject gaat het over de bediening van de 
sluizen. Bij sommige sluizen is de bediening in de zomer handmatig en in winter met centrale 
afstandsbediening. Hierbij zijn geen tegenvallers geconstateerd. Het vervallen van de oversteek bij 
Toolenburg heeft te maken met de hoge kosten die bij de aanbesteding geconstateerd werden en daarbij 
waren er geen signalen van de VRA dat er grote risico’s zijn voor de verkeersveiligheid door het vervallen van 
deze oversteek. Het betrekken van de burger bij verkeersprojecten is afhankelijk van het project. Het project 
N239 loopt en daarbij zijn op dit moment geen vertragingen. Gedeputeerde Olthof heeft gesproken met de 
dorpsraad en de landbouworganisaties en hij heeft daarbij aangegeven dat de provincie niet van plan is om 
landbouwverkeer op de N239 toe te staan. Bij de N242 zijn goede stappen gezet met betrekking tot de 
samenwerking op het gebied van infrastructuur. Dit is een belangrijk project dat op de agenda staat bij het 
Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat en bij de provincie Noord-Holland Noord. Wat betreft de A8-A9 is 
gekozen voor de variant van het Landschapsplan, de kosten hiervan zijn negenhonderd miljoen. Parallel 
hieraan wordt gekeken naar de alternatieven in het geval dat dit niet gerealiseerd kan worden. Wanneer dit 
het geval is kan de gedeputeerde niet aangeven, maar dit is in overleg met de vertegenwoordigers van de 
bewoners van Krommenie. De gedeputeerde zal de commissie in de volgende vergadering een update geven 
van de status. 

Tweede termijn: 

Mevrouw Den Boer (BBB) vraagt de gedeputeerde te reflecteren op het RLI-rapport waarin de uitvoerders 
betrokken worden bij de planfase.  
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Mevrouw Gordijn (JA21) geeft aan dat de bus vaak in de file staat op de N203. Kan er nu wel naar een andere 
variant dan de golfbaanvariant gekeken worden?  

Gedeputeerde Olthof zegt toe dat hij het RLI-rapport zal bekijken. Wat betreft de A8-A9 wordt het besluit van 
de Provinciale Staten gevolgd maar tegelijkertijd wordt ook naar andere robuuste oplossingen gekeken. 

De voorzitter concludeert dat de actualisering van het iMPI kan worden voorgelegd aan Provinciale Staten als 
hamerstuk. 

 

 

 


